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EL PP CONTRA
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L'Accés Nord perjudica greument
Saplaya i Patacona

• Ens aïlla del nucli urbà principal, no permet la connexió amb
la V-21 ni una millor connexió del polígon amb l'autopista

En Saplaya porten 9 anys
pagant quotes afegides als
impostos per gastos que li
corresponen a l'Ajuntament

◗ Una sentència dóna la raó a un veí
i diu que l'Entitat de Conservació 
no té legitimitat per a obligar els
veïns a pagar 

Zapatero invertix de nou
a Alboraia més de
2.000.000 d'Euros en 2010

◗ El parc de les víes se farà amb
els diners del Pla E II de
Zapatero, que invertirà més d’un
milió d’euros

◗ A SAPLAYA  inversions per
345.000 euros

◗ A  LA PATACONA inversions per
330.000 euros 

I ja van més de 
6 milions d'Euros



2 ALBORAIA gràfic

Agrupació Socialista d’ALBORAIA http://alboraia.psoe.es

EDITORIAL

Els socialistes d’Albo-
raia hem recolzat, junt
als Ajuntaments afectats
com el nostre, les de-
mandes per a minimit-
zar els impactes nega-
tius en l'horta del traçat
de l'AVE, sabem de l’im-
portància d’aquesta in-
fraestructura per al futur
de la nostra Comunitat,
però lamentem que el PP
d'Alboraia recolze al seu
torn un Accés al Port que
és una imposició injustifi-
cable per als alboraiers

donat que aquesta in-
fraestructura incomplix el
seu inicial objecte. Els
companys de partit de
Manuel Álvaro li posen en-
cara més difícils les coses
quan l’impedixen, a més a
més, per exem-
ple impulsar el
nou Pla General
d'Ordenació Ur-
bana per entrar
en conflicte
amb el Plan de
València o  de
l'Horta de  la
Generalitat Va-
lenciana. 

D’altra banda, l’alcalde
tampoc troba la mane-
ra de quadrar els
comptes i el pressupost
per l'any 2010 no veu la
llum; tampoc ix la catalo-

gació de llocs de treball
de l'Ajuntament a que
es va comprometre amb
els treballadors i l'oposi-
ció, ni acaba de posar a
l'abast de la Conselleria
els terrenys per cons-

truïr el nou CEIP Ausias
March, ni sap qué fer
amb el polèmic tema
d'Alcampo, ni aprovarà
un PRI fet sense parti-
cipació ciutadana.

Amb la mala gestió

d’exercicis anteriors i
amb l'esgotament del seu
projecte de govern, el PP
és incapaç de trobar solu-
cions als problemes que ell
mateixa ha creat. És per
això que, com és habitual

al PP, es refugia
en la mentida i
diu que no és re-
ponsable de l’apu-
jada de l’IBI, ni de
l’apujada de les
plusvalues, ni de
l ’ endeu tamen t
exagerat que pa-
tim, etc.

Així i tot, Alboraia
compta amb el compro-
mís dels socialistes i
també des de l’Adminis-
tració de l’Estat estàn al
nostre costat, ajudant-
nos amb noves inversions

que beneficien les em-
preses i els treballa-
dors i avalant el nostre
Ajuntament davant els
bancs per poder pagar els
acreedors.

Mentres la Generalitat
es queda en paraules i re-
alment actua en contra
nostra també quan evita
aplicar la Llei de De-
pendència, impedix que
els nostres xiquets tin-
guen ordinadors a les
aules, no paga en temps
i forma ofegant els
col.lectius que hi presten
serveis socials com ara el
Pas a Pas… A canvi es
gasta milions en grandes
eventos que soles benefi-
cien uns quants.

Miguel Chavarría
Secretari general
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El grup municipal visitá FITUR a Madrit el día de la
comunitat Valenciana y el secretari General Miguel
Chavarría, tingué l'oportunitat de parlar amb el dele-
gat del Gobern Ricardo Peralta, la secretaria d'orga-
nització del PSOE Leire Pajín o el Secretari General
del PSPV-PSOE Jorge Alarte, que també visitaren la
mosta eixe día.  No així ho va fer el president Camps
que optá per fer una curta visita el día de la inaugu-
ració i que segons ens contaren, fou molt mal rebut
en la zona de la Comunitat Valenciana per la mala
imatge que malauradament està donant de la Comu-
nitat Valenciana arreu del país i del món. Visto lo vis-
to, es veu que va decidir no tonar. 

El compromís dels socialistes

El compromís dels socialistes també
amb la promoció del turisme a Alboraia

El PP és incapaç de trobar
solucions als problemes. 
El seu projecte de govern

està agotat

◗ El Secretari General, Miguel
Chavarría, estigué a Fitur

Avda. Valladolid, 27 – Camino Farinós (metro Machado) • Teléfono 963627311
46020 BENIMACLET (VALENCIA) • espedyustesalvia@hotmail.com

Una alimentación sana, mejora tu calidad de vida

Eco-Herbolari Salvia
Alimentación Biológica 
Fresca y Envasada

Todos los martes verdura y fruta ecológica
Productos para deportistas • Flores de Bach • Libros, música y regalos

Cosmética natural ecológica • Cosmética especial para bebés
Alimentos para celiacos

Lunes y martes pan de levadura madre
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Acceso Norte al puerto, una obra
del PP contra Alboraia

La obra que pretende hacer el PP
supone  añadirles dos carriles
más a los seis carriles que ten-
drá la V-21 y ello supondrá a su
vez más contaminación sobre Al-
boraia. Pero es sobre todo SA-
PLAYA la que recibirá un golpe
de muerte al acercar dos carriles
más a sus viviendas y aparta-
mentos turísticos. 

EL ACCESO NORTE QUE PRE-
TENDE EL PP AISLA A SAPLAYA
Y LE IMPIDE TENER ACCESO AL
CENTRO DE VALENCIA

El proyecto del PP impide a los
vecinos de SAPLAYA acceder a
Valencia por la avenida de Cata-
luña y que desde el centro de
Valencia se pueda acceder a SA-
PLAYA; también impide acceder
a la V-21. Los vecinos de SAPLA-
YA sólo podrán acceder a sus vi-
viendas o ir a Valencia desde la
avenida Serrería. No podrán en-
trar a Valencia por la avenida
Cataluña y para llegar a Saplaya,
deberán salir de Valencia por la
avenida Serrería.

EL PROYECTO NO PERMITE LA
ENTRADA DIRECTA A SAPLA-
YA. EL PSOE HA PRESENTADO
ALEGACIONES PARA QUE LOS
VECINOS DE SAPLAYA NO
PIERDAN EL ACCESO.

Nuestra alegación pretende que el
proyecto permita acceder desde la
avenida Cataluña directamente a
las viviendas de Saplaya sin pasar
por la rotonda de la misma exi-
giendo barreras efectivas de pro-
tección contra el ruido, para evitar
perjuicios a los vecinos de Saplaya
y Patacona.    

LOS SOCIALISTAS EXIGIMOS
QUE SE REALICE UN CARRIL BI-
CI PARA CONECTAR SAPLAYA Y
PATACONA CON EL NUCLEO
HISTORICO DE ALBORAIA.

ESTE PROYECTO PONE EN PE-
LIGRO LA VIABILIDAD DE LAS
EMPRESAS Y LOS PUESTOS DE
TRABAJO DE LA ZONA COMER-
CIAL DE SAPLAYA.

Si los ciudadanos del centro de Va-
lencia no pueden acceder a Sapla-
ya a realizar sus compras se pone
en peligro la continuidad de los
puestos de trabajo y la viabilidad
de las empresas en Alboraia. UGT
y el PSOE han intentado explicar
los pormenores del proyecto a los
trabajadores y trabajadoras de Al-
campo, encontrándose con un in-
quietante rechazo por parte de la
empresa, a pesar del estanca-
miento del traslado de Alcampo
por falta de acuerdo con todos los
labradores y propietarios afecta-
dos. ¿Es el Acceso Norte la excusa
perfecta para reincidir en el viejo

emplazamiento rechazado? ¿Tal
vez se pretende llevar a cabo el
proyecto sin lograr ese acuerdo?

PATACONA SUFRIRÁ CON EL
PROYECTO DEL PP UNA AVA-
LANCHA DE VEHÍCULOS QUE
ACABARÁ CON SU TRANQUILI-
DAD Y BAJARÁ SU CALIDAD DE
VIDA

El proyecto del PP contempla que
toda la circulación de vehículos en-
tre y salga por la avda. Serrería y
circulando por Patacona conecte
con la V-21 una vez pasado Sapla-
ya. Este aumento de tráfico acaba-
rá con la calidad de vida de los ve-
cinos que residen allí.

EL PROYECTO DEL PP OBTA-
CULIZA LA CONSTRUCCIÓN
DEL TRANVÍA HASTA PATA-
CONA Y SAPLAYA Y NO CON-
TEMPLA INDEMNIZACIONES
A ALBORAIA POR LOS 20.000
METROS CUADRADOS DE
VIALES ACABADOS QUE RE-
GALAREMOS A LA GENERALI-
TAT Y A VALENCIA.

Este proyecto circulará sobre ví-
as públicas de Alboraia de la zo-
na de Patacona y además impe-
dirá la construcción del proyec-
tado tranvía.. Los cuatro viales
pegados a la vía del tren en la

zona de Patacona se los encon-
trará hechos la Generalitat y no
pagará ni un duro porque el PP
de Alboraia se los quiere regalar
a pesar de haber dejado las ar-
cas municipales de Alboraia va-
cías y con  deudas que superan
los 50 millones de euros, ya que
pagamos grandes obras como el
soterramiento del metro al 50%
con la Generalitat.

EL PP DE ALBORAIA SIRVE A
SUS AMOS DE VALENCIA Y NO
RECLAMA ACCESO AL POLIGO-
NO INDUSTRIAL DE ALBORAIA.

El PP de Alboraia regalar nuestro
patrimonio a la Generalitat y a la

capital y no es capaz de recla-
mar un acceso directo al polígo-
no industrial de Alboraia, cuan-
do ello supondría potenciar la
economía de Alboraia.

DETRAS DEL PROYECTO DE ES-
TE ACCESO NORTE, EL PP ES-
CONDE OTRO PEOR: ACCESO
AL PUERTO PARA CAMIONES.

Este nuevo acceso al Puerto de
Valencia por la avenida Serrería,
esconde otro proyecto del PP
que es acceder al Puerto con
cuatro carriles más sobre el te-
rritorio de Alboraia para llegan-
do a la huerta de Vera entrar en
túnel a Valencia. Se pretende
construir un faraónico túnel por
debajo de Valencia para llegar al
puerto los camiones, pero que
sobre el municipio de Alboraia
supondría construir cuatro carri-
les más, que junto a la V-21 a su
paso por Alboraia tendríamos
diez carriles. La V-21 se llenará
de los miles de camiones que
entran y salen del puerto, con el
consiguiente peligro de más ac-
cidentes, más ruido y más con-
taminación que sufriran Sapla-
ya,  Patacona y también el nú-
cleo histórico de Alboraia por
efecto de la brisa marina.

LOS SOCIALISTAS DE ALBO-
RAIA NOS OPONEMOS A ÉS-
TE PROYECTO Y DENUNCIA-
MOS QUE SE IGNORA LA PO-
SIBILIDAD DE AMPLIAR EL
PUERTO DE SAGUNTO QUE
EVITARÍA  PARTE DEL TRA-
FICO DE CAMIONES DE EN-
TRADA A VALENCIA. 

El PP está empeñado en llevarlo
adelante a costa del futuro de
Alboraia, de su calidad de vida,
de la salud de sus habitantes y
de su huerta, sin contemplar
otras alternativas como ésta y
pretende además que lo pague
el Gobierno Central dado su ele-
vadísimo coste y la ruina en la
que se encuentra la Generalitat.

Josep Moratal
Portaveu del Grup Municipal 

Socialista

Avda. Mare Nostrum, 40
Tel. 667 794 634

PLAYA PATACONA - ALBORAYA

FrFrutería Belénutería Belén
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Els veïns i veïnes propietaris de vivendes en Saplaya porten des de
2001 pagant quotes per gastos que li corresponen a l'Ajuntament

◗ Una jutgessa dóna la raó a un veí i aclarix que tots els
gastos de conservació de la urbanització de Saplaya
corresponen a l'Ajuntament.

◗ Des de fa nou anys enganyen als veïns i veïnes 
obligant-los a pagar quotes indegudes a l'entitat de
Conservació, afegides als impostos.

La  jutgessa afirma que el barri no té naturalesa
de “complex privat”  i per tant no es pot obligar els
propietaris a pagar quotes a l'entitat de Conservació
una vegada cedida la urbanització i els seus béns i
servicis a l'Ajuntament en 2001. A més, la piscina
“privada” del Pla de l'Estany està en sòl municipal i
per tant ha d'estar considerada tan pública com l'al-
tra del barri. Igualment es consideren municipals els
gastos de manteniment del parallamps.

PLAN E
Plan E de Zapatero rescata
Saplaya de la degradació i
l'abandó del PP

Sense tant autobombo i propaganda, el
govern de Zapatero continua apostant per Al-
boraia amb inversions reals.

Ja estàn a  punt d'acabar les obres de l'A-
vinguda de l'Horta del Pla E I

Amb el nou Pla E II tindrem inversions
com aquestes:

• Contenidors soterrats (118.000 euros)
• Repavimentació i millora sanejament

Plaça Mercat i Plaça Major (133.559 euros)
• Repavimentació i millora del saneja-

ment c/ Unió i Plaça Senyoria (68.624 euros)
• Rotonda Passeig Marítim zona nord

(24.464 euros)

Per la desídia del govern municipal del PP els nous
jardins lluïxen un aspecte abandonat.

A PATACONA el Plan E del
govern de Zapatero és ja
una realitat

• Amb el nou Pla E  II es farà una in-
versió important en camp de futbol per
valor de 330.000 euros.

• Del Pla E  I ja  estan finalitzades les
obres de la posta sanitària i de la Plaça del
general Basset, i estan a punt de finalitzar
l'altra posta. 

PLAN E ACABADA LA FASE I EN EL NUCLI D'ALBORAIA

Zapatero ajuda Alboraia a
rematar el projecte del Metro

• El parc de les vies no s'haguera po-
gut realitzar sense l'ajuda  de la inversió
del Pla E II de Zapatero que es realitza-
rà enguany.

L'alcalde no té diners per a invertir en la zo-
na verda que sustituèix les vies per deixar fi-
nalitzat el projecte del metro, sense l'ajuda de
Zapatero no haguera pogut acabar unes obres
que  augmenten en més d’un milió d’ euros
la inversió pel soterrament de les vies.

ELS COMPTES DEL METRO:
Portem pagat fins al 2009: 8.519.582 €.
Enguany 2010 hem de pagar: 5.654.236 €.
En 2011 cal pagar 17.038.879 €.

Segons la sentència de la jutges-
sa, l'entitat de Conservació no té
legitimitat per a cobrar quotes
obligatòries als propietaris. Per
tant l'Ajuntament eludix les
seues obligacions i permet que
s'encarregue la dita entitat d'as-
pectes del manteniment del barri
que ja no li corresponen.
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El PP contra la cultura

La biblioteca fa aigües “El teatre no és rendible…” 
per al PP ni a cost zero
◗ A Alboraia, Terrat Teatre va oferir a l'Ajuntament

2 funcions a “0” euros de cost i ho van rebutjar
A tres dies de l'ac-

tuació l'equip de go-
vern les va cancel·lar,
encara que estaven
venudes totes les lo-
calitats i la companyia
oferia pagar inclús els
gastos de llum, con-
serge, etc. Ara, es re-
tracten i finalment ac-
tuaran a l'abril.

Fent gala de la desco-
ordinació i el descontrol
més absolut entre l'e-
quip de govern, vam
perdre els dies 5 i 6 de
març un espectacle de
qualitat per a Alboraia i
sense cap cost per a les
arques de l'Ajuntament,
per la peregrina raó ad-
duïda per l'equip de go-

vern que volen canviar
el reglament d'ús dels
locals municipals. Prete-
nen que les companyies
de teatre PAGUEN per
actuar a Alboraia. Al
marge de l'opinió que
ens puga meréixer tal
pretensió, i mentres s'e-
labora el nou reglament,
què impedia seguir amb
el vigent? 

Davant de tal incon-

gruència, i després de
les protestes del col·lec-
tiu teatral, que va rebre
el suport del PSPV-PSOE
acompanyant-los en la
nit de la fallida estrena,
el mateix Ajuntament ha
demanat disculpes al
grup de teatre i li ha ofe-
rit de nou i amb les ma-
teixes condicions poder
actuar a Alboraia a pri-
mers d'abril.

Des de fa algun temps la biblioteca no presta llibres
ni es pot accedir a Internet,… l'Ajuntament diu que no
té a ningú capacitat per a substituir el bibliotecari quan
este s'ha d'absentar.

Quant al manteniment… Els periòdics de la bibliote-
ca van de cine per a les goteres.

8 de març:
Res de llistes paritàries... La que
aborte  a la càrcel... Els acosadors si
son del PP no cal que dimitisquen...

L'ajuntament d'Albo-
raia celebrà el dia de la
dona llegint per boca d'un
regidor del PP un mani-
fest que deia que ja no
calen polítiques de dis-
criminació positiva en-
vers els dones, segons
ells ja som prou
iguals... Tant que encara
cobrem menys, no tenim
fàcil accés als llocs de di-
recció a les empreses,
fem mes feines a casa,
ens encarreguem quasi
exclusivament dels ma-
jors i dels malats en la fa-
mília i seguim morint a
mans dels nostres com-
panys…

I els presumptes aco-
sadors, si son del PP i ja
estaven en política per
"forrar-se" i segurament
per a alguna coseta més,
no cal que dimitisquen
ni res fins que li troben un
altre lloc on seguir fent de
les seues.

Per acabar-ho d'adobar,
la gent del PP diu que es
prohibirà novament
l'abortament a Espan-
ya si guanyen les elec-
cions. A alguns conserva-
dors els fan por les dones
lliures i ixen al carrer per
exigir presó per aquelles
que no "combreguen"
amb les seues idees.

El PP contra la mobilitat
Les persones amb mobilitat reduïda no
poden pujar al BUS “accessible” d'Alboraia 
◗ L'Ajuntament per a estalviar ha llevat el motor de

la plataforma per no reparar-lo

Alboraia està cada vegada mes prop
d'Àfrica que d'Europa, i és que el veïns
amb problemes de mobilitat no podem
traslladar-nos d'un lloc a un altre amb el
transport públic, ja que les plataformes
elevadores dels autobusos de servei Mu-
nicipal  “no funcionen” i si algú insistix a
fer el viatge, el conductor amb bona vo-
luntat intenta “amb una pedra” (literal)
ja que no té cap ferramenta, desbloque-
jar amb gran dificultat  els passadors de
la plataforma, manualment traure-la i
d'esta manera inclinar l'autobús i poder
abaixar el viatger o com en altres casos,

el mateix conductor  ens agafa en bra-
ços, ens deposita en el seient de l'auto-
bús i tot seguit plega la cadira. 

Perquè si senyor, sí, un dia s'espatllà el
motor del la plataforma elevadora i com
l'ajuntament està restringint gastos su-
perflus, algú optà per llevar el motor  i
problema solucionat, però s'obliden que
en l'interior de l'autobús un cartell diu que
aquest és un vehicle accesible. Es tracata
només  de mantindre el ja que posseïm i
no anar enrrere, només això exigim els
que tenim problemes de mobilitat. 

Cristóbal Aguilar

Encara ens
costarà tornar els

diners al Fons
Europeu? fixeu-se

en el cartell de
l'interior:
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¿Hasta cuándo vamos a tener que esperar
para tener la escuela que nos merecemos?

Cuando eres niño, tu escuela,
compañeros, maestros y familia
son tu mundo. Los juegos, libros
y experiencias en el día a día te
van formando como persona y,
cuando eres mayor, recuerdas
con cariño y añoranza aquellos
tiempos. Esta experiencia debe-
ría vivirse en unas instalaciones
dignas para todos los niños/as
de Alboraya. Pero la realidad es
que, debido al desinterés de-
mostrado desde hace años
por nuestro Ayuntamiento y
la Consellería de Educación,
no es así. La precaria situación
en que se encuentra la educación
pública en nuestro pueblo dificul-

ta mucho la tarea de los maes-
tros y familias por lograr una
experiencia educativa en
igualdad de condiciones.

Un caso que clama al cielo es
el del CEIP AUSIÀS MARCH. Es
un centro de hace más de 50
años, lleno de niños, padres y
maestros con alegría e ilusión por
aprender y convivir. Su proble-
ma principal es la falta de si-
tio. Los niños de educación in-
fantil y primaria están hacinados
en aulas muy pequeñas y care-
cen de espacios comunes bási-
cos. Se ha tenido que dismi-
nuir la matricula por falta de
sitio, lo que repercute directa-
mente en los otros dos centros
públicos de Alboraya: CEIP CER-
VANTES (está muy masificado
con aulas habilitadas en algunos
niveles) y CEIP PATACONA (se
ha tenido que habilitar un aula
más de 1º de Educación Infantil
para poder dar respuesta a la de-
manda escolar de este curso).
Pero no sólo nuestros niños nece-
sitan una experiencia educativa
digna. Los adultos también nece-
sitamos formarnos. Por ello, la
Escuela para Personas Adul-

tas (EPA) debe ser realmente
pública y gratuita, recuperando
además los cursos que demanda
la gente.

Son muchos años los que la
comunidad educativa de Al-
boraya llevamos luchando por
la masificación que sufren
nuestros centros por culpa de
la no planificación y total desinte-
rés mostrado desde hace más de
11 años por parte de nuestras
instituciones. Toda esta masifica-
ción se trasladará y llegará a cor-
to plazo (2 años) al IES PATA-
CONA.

Se hace necesaria y urgen-
te la construcción inmediata
de un NUEVO COLEGIO y UN
INSTITUTO DE SECUNDARIA
EN EL CENTRO URBANO, así
como la firma del convenio
para la EPA.

¿HASTA CUANDO VAN A TE-
NER QUE ESPERAR NUESTROS
NIÑOS/AS, JÓVENES Y ADUL-
TOS PARA TENER LA ESCUELA
QUE SE MERECEN?

Plataforma per l´educació
pública a Alboraia

Carta de una madre
Alboraya, a 10 de marzo

de 2010
Soy una madre que dirige

su carta a todas aquellas
personas preocupadas con la
problemática educativa de
Alboraya. Mis hijos están
matriculados en el CEIP AU-
SIÀS MARCH, y con orgullo
de madre puedo decir que su
rendimiento académico es
satisfactorio. Mis hijos son
felices en su cole TODO PA-
RECE NORMAL ¿NO?. En mi
caso elegí la matriculación
de mis hijos en primera op-
ción, de lo cual no me he
arrepentido nunca, porque
creo en la enseñanza públi-
ca. Como madre he optado
por mi integración activa en
la comunidad educativa del
cole y para ello, formo parte

del Consejo Escolar, y soy
miembro de la Junta Directi-
va del AMPA. 

Cuando me hablaban de
dicho colegio, parecía que
era la peor de las madres,
pero a día de hoy no me he
arrepentido, porque mis hi-
jos además de aprender, sa-
ben compartir, obedecer a
sus profesores, y divertirse.

¿CUÁL ES EL PROBLEMA?
1º) Hace ocho años co-

mencé participando en una
manifestación para conse-
guir un colegio nuevo. Se su-
pone que el Ayuntamiento
cede un solar y Conselleria
construye. ¿no es así?. Debe
ser que no porque una solu-
ción tan simple se ha con-
vertido a lo largo de los años
en una auténtica pesadilla.

2º) He conocido varios
equipos directivos, Juntas
Directivas del AMPA, ilusio-
nados con la construcción
del nuevo cole y la posterior
desilusión del SÍ…..,PERO
NO.

3º) He conocido ir a Ple-
nos del Ayuntamiento y tra-
tarnos…., bueno, mejor me
lo callo.

4º) He soportado, como
uno de los peores gestos que
tuvieron con nosotros, fue la
colocación de una máquina
de lodos colindante a la valla
del colegio, con los peligros
que eso conllevaba, para
después: “PLANTEARNOS UN
TRASLADO DE COLEGIO”.

5º) He conocido más pro-
mesas con un “PLAN ESPE-
CIAL”.

6º) Ahora además de no
tener solar, oímos por la ra-
dio que se ofrecen Viviendas
de Protección Oficial en el te-
rreno de nuestro cole. ¿Has-
ta cuándo? No lo sé, pero no
me creo tantas promesas,
hasta que vea no la 1ª pie-
dra, sino la inauguración de
nuestro cole, que mis hijos
por supuesto, no disfrutarán.

Termino con una refle-
xión: Una antigua directora
del centro, ya jubilada (que

en su día luchó por el nuevo
colegio), me dijo que lo más
importante era que funcio-
nase el Equipo Humano de
un colegio, que por muy bo-
nitas que fuesen sus pare-
des, si eso falla, falla todo; y
es verdad, lo digo llena de
orgullo, que en nuestro cole
además de aprender nues-
tros niños/as, aprenden a
ser lo más importante: BUE-
NAS PERSONAS.

GRACIAS POR TODO
ELLO A LOS
MAESTROS/AS, PADRES
Y MADRES QUE HAN LU-
CHADO POR ELLO DESIN-
TERESADAMENTE.

Quisiera terminar dicien-
do, que no somos unos
cuantos padres escandalo-
sos que chillamos sin razón y
que sepan que toda la comu-
nidad educativa del CEIP AU-
SIÀS MARCH, tiene su cora-
zoncito. Por eso, aunque lo
de dentro sea bonito, que lo
es, ¿Por qué no nos mere-
cemos que nos hagan un
traje nuevo?

GRACIAS también a los
que hayan leído estas sim-
ples palabras de una madres
que es….ante todo, eso: MA-
DRE

Un saludo atentamente,
Margarita García

GUZMÁN JOYEROS

Divino Maestro, 4
Tel. 96 186 14 46
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Activitats de l’agrupació socialista d’Alboraia

Formació
Membres del grup Municipal acompanyants

d'alguns militatnts continuen acudint als di-
versos cursos de formació i jornades mono-
gràfiques que el partit organitza. La informa-
ció i la formació son els pilars básics d'aques-
ta nova etapa del PSPV-PSOE.

Xarrades informatives a
l’agrupació
Accés Nord, infraestructures, PRI.

Als locals de l'agrupació, sempre oberts al
veïnat, s'organitzen xarrades informatives so-
bre els temes que ens preocupen als ciutadans
i ciutadanes d'Alboraia. Ens visitá recentment
l'arquitecte Jesús Nieto per explicar-nos, amb
els planols i projectes al davant, els detalls téc-
nics de projectes com l'Accés Nord i altres in-
fraestructures que ens afecten o el Pla de Re-
forma Interior del casc històric d'Alboraia.

Dia de la Dona
Com ja és habitual, les dones i homes del

PSPV-PSOE local, junt amb les dones del ba-
rri i altres assistents compartírem una sessió
de cinema i una estona de tertúlia, després
de sopar al local del PSOE, per reflexionar
junts al voltant de la realitat dels dones d'a-
vuí. Per les dones preogesistes, encara estem
molt lluny de la veritable igualdat entre ho-
mes i dones al món, i inclús als estats més
desenvolupats queda molt camí per fer. 

Al voltant dels actes organitzats per l'agru-
pació en conmemoració del Dia de la Dona,
novament hem acollit una exposició d'art pic-
tòric. Campanya solidaria amb el

poble saharahui
Al local de l'agrupació s'ha replegat ajuda

en aliments per al poble saharahui. Alboraia
no oblida uns amics que ho son des de fa
tants anys i que continuen vivint en condi-
cions precàries i de gran opresió. 

Felicitació
El nostre company de l'executiva, Pep Gi-

ner i la seua companya Pilar han sigut pares
per primera vegada aquest hivern. Des de
l'agrupació els enviem la nostra més cordial
enhorabona.

La reforma laboral
◗ És un acte de valentia del govern de Zapatero, de compromís polític

amb els ciutadans i ciutadanes més afectats per la desocupació.

◗ Que el PSOE la desenrotlle ens garantix que serà la reforma laboral
que Espanya necessita i no la que alguns pretenen per al seu
exclusiu benefici.

Una reforma laboral ha de significar
la garantia de manteniment dels drets
dels treballadors. Es tracta d'ade-
quar un ordenament jurídic entre
empreses i treballadors a una so-
cietat canviant, d'acord amb la si-
tuació econòmica actual, però vàlida
per a un futur pròxim que ens oferirà
millors perspectives econòmiques,
precisament perquè haurem sabut po-
sar remei als problemes laborals que
hui arrosseguem.

Els treballadors i treballadores sa-
bem que és necessària esta reforma i
que és el govern socialista qui ha d'es-
cometre-la perquè, que siga un partit
d'esquerres el que la desenrotlle i im-
pulse, ens garantix que serà la refor-
ma laboral que este país necessita i no
la que un sector de la patronal sense
visió de futur pretén imposar, basada
únicament en la flexibilització de l'aco-
miadament i no del treball.

Sebastián Torres



8 ALBORAIA gràfic

Agrupació Socialista d’ALBORAIA http://alboraia.psoe.es

La LlarLa Llar
Equipamiento integral

de cocina y baño

Si tiene dudas a la hora de reformar su vivienda, nosotros le
ayudamos a decidirse personalizando el presupuesto y financiándolo a
su medida, le buscamos la mejor solución para ese cambio de bañera
por un plato de ducha, o, hacer que la cocina sea más cómoda y
práctica, haciéndole el proyecto a su estilo propio con las sugerencias
que usted nos aporte, aconsejándole siempre en su elección entre los
nuevos modelos que tenemos en formas y colores pasando lo rigurosos
controles exigidos en la calidad de nuestros productos.

Si algo existe nosotros lo tenemos

Amparo Panach
Antonio Lara

C/ Pintor Valero, 1, bajo derecha • Alboraya 46120 Valencia
Tels. 96 186 03 65 • Fax: 96 133 69 64

Web: www.cocinaslallar.com          E-mail: a.j.lara@cocinaslallar.es

Distribuidor de muebles de cocina CUINDEC

PRESUPUESTO SIN COMPROMISO

El secretario general de
los Socialistas Valencia-
nos, Jorge Alarte, ha he-
cho responsable hoy al
president de la Generali-
tat de la retirada de una
decena de fotografías de
la exposición “Fragments
d’un any” que la Unió de
Periodistas exponía en el
Museo Valenciano de la
Ilustración y la Moderni-
dad (MUVIM). “Camps es
cómplice con su silencio o
directamente el autor in-
telectual de la decisión de
retirar las fotografias del
MUVIM”, ha recalcado.

“Ésta es la misma cara
de Camps, el mismo
Camps que controla hasta
la extenuación la vergon-
zosa televisión pública va-
lenciana, éste es el mismo
Camps que habla en tér-
minos de Guerra Civil en
Les Corts, es el mismo
Camps que evade el con-
trol de Les Corts, el mis-
mo que practica el oscu-
rantismo en sus políticas
de contratación, el mismo
Camps que cuando no le
gusta la asignatura de
Educación para la Ciuda-
danía la boicotea y, tam-

bién, es el mismo Camps
que decidió hace algún
tiempo que no quería
cumplir la ley de la De-
pendencia y que mantiene
en la estacada a miles y
miles de valencianos”, ha
manifestado.

Para Alarte, el director
del MUVIM ha demostrado
“entereza a la hora de
asumir la responsabilidad
con su dimisión por algo
que no comparte y que
ningún demócrata puede
compartir ni en el fondo ni
en las formas”. 

Alarte: “Camps es cómplice con su silencio o
directamente el autor intelectual de la decisión

de retirar las fotografías del MUVIM”
◗ El secretario general de los Socialistas Valencianos exige a Rajoy que explique de

forma inmediata “qué opina” y “si va a actuar” para esclarecer lo sucedido

Los socialistas se han volcado en las fiestas, y
los principales dirigentes del partido han estado en
Valencia. Entre ellos, la vicepresidenta primera,
María Teresa Fernández de la Vega,o la secretaria
de Organización del PSOE, Leire Pajín".

El PP contra la llibertat d’expressió

L’exposició dels periodistes està
sent un gran éxit i el PP fa el ridí-
cul més espantòs davant l’exposi-
ció d’unes fotografies que ja ha-
vien estat publicades, a la pàgina
de Unió de Periodistes  Valencians
trobareu el manifest complet i
molta informació. www.uniope-
riodistes.com

El PP torna a la vella censura

Us esperem a l'exposició FRAG-
MENTS 2009 a la Galeria Tomàs
March ( c/Aparisi Guijarro nº 7, al
costat de la Pl. Nàpols i Sicilia) de Va-
lència per continuar defensant la "Lli-
bertat d'Expressió". 

Jorge Alarte con las fallas

Comerç local també tot l’any
Vine al Mercat Municipal

La campanya del PSOE a favor del
comerç local dóna els seus fruits i ara tant
la ràdio com el periòdic, ambdós
municipals, oferixen espais per a la
publicitat dels comerços d'Alboraia a
preus almenys més mòdics.

El líder del PSPV-PSOE ha participado en
todos los actos falleros, ha asistido a
multitud de mascletaes y ha visitado más
de 30 comisiones falleras y monumentos


